
Komárom Város Polgármesteri Hivatala 
Komárom, Szabadság tér 1. Tel.541-300. 
 
Szám: 81-94/2006. 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült Komárom Város Képviselő-testülete 2006. május hó 25-én megtartott ülésén. 
 
Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint 
  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
  Dr. Szeidl Bernadett aljegyző 
  valamint a Polgármesteri Hivatal előterjesztések szerint 
  illetékes munkatársai 
 
Zatykó János polgármester köszönti a Képviselő-testület ülésén megjelenteket. 
Megállapítja, hogy 15 fő képviselő van jelen, az ülés határozatképes. Az ülést megnyitja. 
Javasolja, hogy a Képviselő-testület a meghívóban jelzett napirendek közül az alábbiakat 
vegye le napirendről: „Komárom Város Képviselő-testülete az Önkormányzat tulajdonában 
álló lakások és helyiségek bérletére és elidegenítésére vonatkozó 2003. évi 20. számú (XI.20.) 
önkormányzati rendelet módosítása” és a „Távhőellátásról szóló 2005. évi 33. számú 
önkormányzati rendelet módosításáról rendelet-tervezet”. 
Bejelenti, hogy Rév-Komárom és Dél-Komárom díszpolgára, Dr. Juba Ferenc, 2006. május 
10-én elhunyt. Temetésére 2006. június 01-én du. 14 órakor kerül sor a komáromi temetőben. 
Kéri, hogy Dr. Juba Ferenc emlékének egy perces néma felállással adózzanak. 
 
Dr. Molnár Attila: Az egyebek l., pontjaként javasolja napirendre venni: „Döntés fegyelmi 
eljárás megindításáról” c. előterjesztést. A Képviselő-testület 2006. márciusi testületi ülésre 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó képviselő asszony interpellációt nyújtott be a rendelőintézet 
szigetelési munkálataival kapcsolatban. Képviselő asszony az interpellációra adott választ 
nem fogadta el, ezért a testület ad-hoc bizottságot hozott létre az ügy kivizsgálására. A 
képviselői jogok csorbultak ebben az esetben, ezért célszerű lenne, ha a Képviselő-testület 
saját hatáskörén belül vizsgálná ki az ügyet. 
A Kórház vezetője és gazdasági igazgatója olyan közleményt juttatott el médiumokhoz, 
melyben képviselő asszonyt olyan kritikákkal illették, mely túlmegy azon a határon, ami még 
tolerálható. Azt kell figyelembe venni, hogy bármelyik képviselő kerülhet ilyen helyzetbe és a 
közalkalmazott vállalja tettei következményét. Egy folyamatban lévő ügyben egy olyan 
személy tett nyilatkozatot, akinek az ügy kivizsgálásában különösebb szerepe nincsen. Kéri 
főjegyző urat és a Képviselő-testületet, hogy ezt az ügyet vizsgálják meg. 
 
Zatykó János: Kéri, hogy Dr. Molnár Attila képviselő úr írásban tegye meg javaslatát a 
fegyelmi eljárás megindítására. Ezt követően 30 napon belül testületi ülést hív össze ebben a 
tárgyban. 
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület, hogy Dr. Molnár Attila képviselő úr indítványával jelen 
testületi ülésen foglalkozni kíván-e? 
 
- A Képviselő-testület a fegyelmi eljárás kezdeményezésére tett javaslatot jelen testületi 
ülésen 3 igen, 8 nem, 1 tartózkodás szavazattal nem tűzi napirendre. 
 
 
 
 
 
 
NAPIREND: 
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1., Komárom Város Önkormányzata közművelődési tevékenységéről, annak támogatásáról és 

működési feltételeiről szóló 2000. évi 16. számú (V.19.) önkormányzati rendelete 
módosítása.       

      Előadó: Zatykó János polgármester       
         Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

 
2.,  Komárom város parlagfű térképe. Felkészülés a parlagfű mentesítés önkormányzati 

feladatai 
      végrehajtására. 
      Előadó: Zatykó János polgármester       

              Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

 
3., a/ Tájékoztató a Komárom – Bábolna Többcélú Kistérségi Társulás munkájáról, a 

Társulási Tanács       és a  Társulás munkaszervezete működéséről. 
          Előadó: Zatykó János polgármester                    
                       Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

  

4.,  A kistérségi központi ügyeleti rendszer működéséről beszámoló. 
     Előadó: Zatykó János polgármester        
                  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

 

5.,  Beszámoló a beilleszkedést elősegítő program megvalósulása tapasztalatairól.  
      Előadó: Zatykó János polgármester       

  
 

 6., A Polgármesteri Hivatal pályázati csoportja beszámolója a 2005. éves és a 2006. I. 
negyedéves munkájáról. 

 Előadó: Zatykó János polgármester        
               Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

 
7., Komárom város köztisztasága a zöldfelületek, parkok, játszóterek állapota, felszereltsége. 

Önkormányzati teendők, pályázati lehetőségek. 
       Előadó: Zatykó János polgármester       

  
8.,  Komáromi Szociális Közalapítvány közhasznúsági jelentése. 
      Előadó: Mihácsi István a kuratórium elnöke        
 

9.,  Komáromi Közgyűjteményi Közalapítvány közhasznúsági jelentése. 
      Előadó: Számadó Emese a kuratórium elnöke       
 

10.,  Beszámoló a közmunka-program megvalósulásáról. 
       Előadó: Zatykó János polgármester       

          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

 

11.,   Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti fontosabb  
         eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az önkormányzati beruházások állásáról,         

      az önkormányzat likviditási helyzetéről, az önkormányzati bizottságok munkájáról,      
      döntéseiről. 

   Előadó: Zatykó János polgármester                   
       

12.,   Interpellációk. 
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13.,   E g y e b e k. 
 
         a/ Jelentés az Állami Számvevőszék Komárom Város Önkormányzata gazdálkodási 
  rendszerének átfogó ellenőrzéséről. A vizsgálat megállapításaira, a hiányosságok  
             felszámolására  intézkedési terv meghatározása      
             Előadó: Zatykó János polgármester 

           Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

 
         b/ Alapítványok támogatási kérelme.       

     Előadó: Zatykó János polgármester 

 

         c/ Selye János Kórház hiteltartozásával kapcsolatos kérelme.     
             Előadó: Zatykó János polgármester 
 
         d/ Komárom Tűzoltóság épületének városi önkormányzati tulajdonba vétele. 
             Előadó: Zatykó János polgármester        
 

         e/ A Rüdiger-tó és környéke vízügyi rendezési feladatai. 
             Előadó: Zatykó János polgármester        
 

         f/ A városháza felújításával kapcsolatos további munkálatok, feladatok. 
             Előadó: Zatykó János polgármester                                                       

                 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

 

      g/ A  Nádorház 2003. Kft. kérelme az Ipari Park rendezésére. 
          Előadó: Zatykó János polgármester                    
                       Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

 

      h/ SAXUM Kft részére könyvvizsgáló kijelölése.      
          Előadó: Zatykó János polgármester 

 

      i/ Komárom Város Hivatásos Önkormányzati Tűzoltóság parancsnoka kinevezése. 
        Előadó: Zatykó János polgármester        
 
14., Kérdések, bejelentések. 
 
- A Képviselő-testület a javaslatot 13 igen szavazattal elfogadja. 
 
 
 

1. Napirendi pont: Komárom Város Önkormányzata közművelődési tevékenységéről, 
   annak támogatásáról és működési feltételeiről szóló 2000. évi 
   16. számú (V.19.) önkormányzati rendelete módosítása. 
 
   Előadó: Zatykó János polgármester 

     Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

 

   /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 
Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta a Sport, Közművelődési és Idegenforgalmi, valamint 
az Ügyrendi Bizottság. A bizottságok javaslatát a kiegészítő anyag tartalmazza. 
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A Képviselő-testület részéről kérdés, észrevétel nincs, ezért kéri, szavazzanak a határozati 
javaslatról és a rendelet-tervezetről. 
 
- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 14 igen szavazattal elfogadja. 
 
 
 
Komárom Város Képviselő-testülete 
2006. évi 14. számú (V.26.) önkormányzati  
rendelete: 
 

- a helyi közművelődési tevékenységről, annak támogatásáról 
és működési feltételeiről szóló 2006. évi 16. számú (V.19.) 
 önkormányzati rendelet módosításáról 

 
(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.) 
 
 
2. Napirendi pont: Komárom város parlagfű térképe. Felkészülés a parlagfű mentesítés
   önkormányzati feladatai végrehajtására. 
 
   Előadó: Zatykó János polgármester 

     Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

 

   /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 
Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta a Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és 
Településfejlesztési Bizottság. A bizottság javasolta a táblázatot kiegészíteni a Mező sorral, 
valamint az önkormányzat felelősségi körébe tartozó közterületekkel. 
 
Nagy Péter: Az Ipari Parknál miért csak a járdától 2 m-re lévő területig nyírták le a füvet?,, 
 
Zatykó János: Az ipari parknál kétszeri nyírást terveztek. A parlagfű irtás még nem kezdődött 
meg, azt a virágzás előtt kezdik kaszálni.  
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatokról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 14 igen szavazattal elfogadja. 
 
97/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       
 

A Képviselő-testület Komárom város parlagfű térképéről szóló tájékoztatót, valamint 
a parlagfű mentesítés önkormányzati feladatai végrehajtására történő felkészülést a 
melléklet szerint elfogadja. 
 

Határidő: folyamatos 
Felelős:  Tóth Bernadett környezetvédelmi ügyintéző 
    Vincze Levente műszaki ügyintéző 
     Bikki Péter közterület-felügyelet vezető 
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3. Napirendi pont: a., Tájékoztató a Komárom-Bábolna Többcélú Kistérségi Társulás 
   munkájáról, a Társulási Tanács és a Társulás munkaszervezete 
   működéséről. 
 
   Előadó: Zatykó János polgármester 

     Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

 

   /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 
Zatykó János: Az előterjesztést tárgyaló bizottságok véleménye a kiegészítő anyagban 
megtalálható. Tájékoztatót ad a Kistérségi Társulás munkájáról. 
 
Potháczky Mária: A logopédiára külön szakszolgálat alakul vagy a Gesztenyés Óvodában 
működnek majd? 
 
Zatykó János: A Kistérségi Társulás új intézményt szeretne kialakítani. A Megyei Közgyűlés 
a Nevelési Tanácsadó logopédusait szeretné áthelyezni ebbe az új intézménybe.  
Az intézmény helyileg Komáromban fog működni, de erről pontosabb információja nincs. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Emlékezteti polgármester urat arra, hogy a szakmai kamara 
véleményét az előterjesztéshez mellékelni kell. 
 
Dr. Halász Károly: Az előterjesztés tájékoztató jellegű, ehhez nem kell kamarai vélemény. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Minden egészségügyet érintő kérdésben – különösen, ha 
átszervezésről van szó -, ki kell kérni a kamara véleményét. Az új központi ügyeleti 
rendelőről is szó van, nem veszít azzal az önkormányzat a presztizséből, ha a szakmai 
véleményt bekérik. 
 
Dr. Tomisa Béla: Az előterjesztéshez nem szükséges a kamarai vélemény beszerzése. 
Kistérségi feladat ellátási beszámolóról van szó, melyet a Kistérségi Társulás kért az 
intézménytől. A bizottsági üléseken egy szakmai felügyeleti szerv írásbeli véleményét is 
csatolta. 
 
Potháczky Mária: A roma tanulókat érintő felzárkóztatási lehetőségekről is tárgyaltak. Az 
előterjesztés szerint a  Gárdonyi Géza iskola igazgató tájékoztatta a jelenlévőket a pályázati 
lehetőségekről. A pályázati kiírások elsősorban az integrált oktatás keretében megvalósuló 
projekteket támogatják. Az integrált oktatás „gyerekcipőben” jár. Kéri, amennyiben 
polgármester úrnak lehetősége van rá, kísérje figyelemmel a pályázati lehetőségeket. 
 
Nagy Péter: Véleménye szerint a tájékoztatókról nem kell szavazni. 
 
Zatykó János: A Képviselő-testület eddigi működése során a tájékoztatókról és a 
beszámolókról is szavazott. 
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 14 igen szavazattal elfogadja. 
 
 
 
 
98/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       
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A Képviselő-testület a Komárom-Bábolna Többcélú Kistérségi Társulás 
tevékenységéről és a munkaszervezet feladatainak ellátásáról szóló beszámolót 
elfogadja. 

 
 Határidő: azonnal 
 Felelős:    Zatykó János polgármester 
       Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
 
   b., A kistérségi központi ügyeleti rendszer működéséről beszámoló. 
 
   Előadó: Zatykó János polgármester 

     Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

 

   /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 
Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta az Egészségügyi és Szociális Bizottság. A bizottság 
határozati javaslattal kapcsolatos véleményét a kiegészítő anyag tartalmazza.  
A társulási ülésen pozitív észrevételek hangzottak el a települési polgármesterektől a központi 
ügyelet működésével kapcsolatban.  
 
Dr. Mészáros Gyula: Javasolja, hogy a Képviselő-testület tájékoztató jelleggel vegye 
tudomásul az előterjesztést. Nagyon kevés idő állt rendelkezésére, hogy teljes egészében 
megismerjék ezt a tevékenységet. A központi ügyelet működésével kapcsolatban kialakult 
erőfeszítést pozitívnak értékeli. Örül annak, hogy a hosszas vita után ilyen eredményesen 
működik a központi ügyelet. 
 
Dr. Lengyel Jenő: Javasolja, hogy a határozati javaslatról szavazzanak. 
 
Zatykó János: Ismerteti a határozati javaslatot és kéri, szavazzon arról a Képviselő-testület. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 14 igen szavazattal elfogadja. 
 
99/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       
 

A Képviselő-testület Komárom Város Egészségügyi Alapellátási Szolgálat központi 
ügyelet működéséről szóló tájékoztatót tudomásul veszi, azt színvonalasnak tartja, 
az egészségügyi ellátás érdekében tett erőfeszítéseket pozitívan értékeli, a további 
tevékenységét szakmailag támogatja. 

 
 Határidő: azonnal 
 Felelős:   Zatykó János polgármester 
      Dr. Halász Károly osztályvezető 
      Dr. Tomisa Béla orvos-igazgató 
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4. Napirendi pont: Beszámoló a beilleszkedést elősegítő program megvalósulása 
   tapasztalatairól. 
 
   Előadó: Zatykó János polgármester 

 

   /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta az Egészségügyi és Szociális Bizottság, a határozati 
javaslatot elfogadásra ajánlja. 
A szolgálat hatóköre bővül, mivel a programhoz várhatóan csatlakozik Mocsa, Kisigmánd és 
Csép község. 
 
Potháczky Mária: Az előterjesztést az Oktatási Bizottság is megtárgyalta.  
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja. 
 
100/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       
 

A Képviselő-testület a beilleszkedést elősegítő program beindításának 
tapasztalatairól szóló beszámolót elfogadja. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:    Zatykó János polgármester 

           Dr. Szeidl Bernadett aljegyző 
 

 
 

5. Napirendi pont: A Polgármesteri Hivatal pályázati csoportja beszámolója a 2005. éves 
   és a 2006. I. negyedéves munkájáról. 
 
   Előadó: Zatykó János polgármester 

      Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

 

   /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Zatykó János: A kiegészítő anyagban a Dobó utcai csatorna beruházás pályázata is szerepel, 
melyet módosítani kellett. A pályázaton várhatóan 10.167 E Ft-ot nyerhet el az önkormányzat. 
 
Dr. Mészáros Gyula: Örömmel tapasztalható, hogy pályázati csoport pozitív eredményekről 
számolhatott be.  
Az ’56-os emlékmű pályázata folyamatban van, remélhetőleg ez is nyertes pályázat lesz. 
 
Dr. Szöllősy Ferenc: Az önkormányzat két pályázatot nyújtott be „Bababarát Önkormányzat” 
címre. Az egyik pályázaton az Alapellátási Szolgálat elnyerte a támogatást. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A központi laborral kapcsolatos pályázatnak mi lett az 
eredménye? 
 
 



 8 

Zatykó János: A Képviselő-testület rendkívüli ülésen a Fischer-Bau Kft-t hirdette ki 
nyertesnek. 
 
Dr. Lengyel Jenő: A határozati javaslatban „költségvetésében” kifejezést kell alkalmazni.  
 
Nagy Zoltán: Információja szerint a Dobó utcai beruházásra 7,2 M Ft szerepel a 
költségvetésben. 
 
Zatykó János: A pályázat több részből tevődik össze, összességében 22 M Ft áll 
rendelkezésre. Vita alakult ki az önkormányzat és a dekoncentrált szerv között arra 
vonatkozóan, hogy mit jelent az, hogy „állandó lakosú, utolsó ingatlan”. A vitát sikerült 
megoldani, de a pályázatot át kellett dolgozni.  
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a kiegészítő anyagban szereplő határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja. 
 
101/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       
 
1. Komárom Város Képviselő-testülete hozzájárulását adja a  Komárom, Dobó utca  
( Fűzfa utcától  a Zengő utcáig ) szennyvízcsatorna hálózat kiépítése céltámogatási pályázat 
benyújtásához.  
 
 I. változat  „A”  

( gravitációs elvezetés) 
Beruházás nettó költség 
 

          18.646.910,-    Ft                                 

Egyéb járulékos költség, tervezés, 
bonyolítás, műszaki ellenőrzés  

               628.000,-    Ft 

Teljes beruházás  nettó költsége 
mindösszesen: 

           19.274.910,-   Ft 

ÁFA 20 % 
 

             3.854.982,-   Ft 

Mindösszesen:             23.129.892,-    Ft 
 
A pályázat benyújtásához a saját forrást a 12.963 E Ft-ot a Képviselő-testület a 2006.évi 
költésvetésében a - Dobó utca közművesítése – címszó alatt elkülönített fedezetből biztosítja, 
amelyből a pályázatban  műszakilag támogatott önrész: 3.389 E Ft. 
 
A pályázat műszakilag támogatott tartalma szerinti saját forrás:    3.389 E Ft 
Az igényelt műszakilag támogatott céltámogatás:         10.167  E Ft 
A támogatott műszaki tartalom szerinti összeg:                              13.556  E Ft 
 
A pályázat műszakilag nem támogatott része, saját forrás:         9.574 E Ft  
Dobó utca (Fűzfa utcától a Zengő utcáig)  
szennyvízcsatorna-hálózat kiépítése, összesen (kerekítve) :      23.130 E Ft 
 
2. Komárom Város Képviselő-testülete a beruházásra vállalt saját bevételeit a 2006. évi 
adóbevételeiből biztosítja.  
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3. Komárom Város Képviselő-testülete azért döntött a szennyvízcsatorna-hálózat építése 
mellett, mert az érintett területre vonatkozóan az ingatlan tulajdonosok legalább 80 %-a 
vállalta a hálózatra való bekötést. Az önkormányzat igazolja, hogy az elkészülő 
csatornahálózat vonatkozásában kilométerenként legalább 50 rákötés biztosított. Az egy 
érdekeltségi egységre jutó költség 436 E Ft. 

 
4./ Képviselő-testület igazolja, hogy a céltámogatással megvalósuló beruházás a 2002. évi 11. 
számú (IV.17.) Képviselő-testületi rendeletben elfogadott településrendezési tervvel 
összhangban van. 
 
5./ Az önkormányzat igazolja, hogy az igénybejelentést megelőző 10 évben az 
igénybejelentésben megjelölt ugyanazon kötelező feladat ellátását szolgáló vagyonát nem 
idegenítette el. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Zatykó János polgármester 
   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
   Dr. Halász Károly osztályvezető 
   Dr. Csalaváné Hodosi Ágnes  
     
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület az eredeti előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatról. 
 
Dr. Halász Károly: A határozati javaslat arra vonatkozik, hogy a két város közösen 
kezdeményez egy kormányközi kis-egyezményt. Ebben az esetben a nemzetközileg elfogadott 
nevét kell használni Észak-Komáromnak. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja. 
 

102/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       
 

1. A Képviselő-testület tudomásul veszi a pályázati csoport beszámolóját. 
 
2. A Képviselő-testület az új komáromi Duna-híd tervezésével kapcsolatos pályázat 

szakmai anyagainak fordítási költségeihez 250.000 Ft-tal hozzájárul a 2006. évi 
pályázati alap terhére. 

 
3. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a testület nevében eljárva a 

szlovákiai Komárom polgármesterével közösen kezdeményezzék az illetékes 
hatóságoknál azt, hogy államközi kisegyezmény keretében hivatalosan is kerüljön 
kijelölésre az új komáromi Duna-híd átkötési pontja a vasúti hídtól nyugati irányba. 

 
 Határidő: azonnal 
 Felelős:   Zatykó János polgármester 
      Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
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6. Napirendi pont: Komárom Város köztisztasága, a zöldfelületek, parkok, játszóterek 
   állapota, felszereltsége. Önkormányzati teendők, pályázati lehetőségek. 
 
   Előadó: Zatykó János polgármester 

 

   /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 
Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta a Műszaki Bizottság, véleményét a kiegészítő anyag 
tartalmazza. 
 
Sárai János: Szőnyben a Virág utcai játszótér fa elemei tönkrementek. Kéri, a hivatal 
foglalkozzon a játszótér felújításával. 
 
Lóczi Tibor: Azokon a játszótereken, melyek lakótelepek környezetében vannak, a 
homokozók környékét és a hinták alatti részt gumitéglával kell burkolni.  
 
Nagy Péter: Monostoron katasztrofális helyzet van a buszmegállók környékén. Kevés helyen 
van szemétgyűjtő edény.  
Uniós jogszabály írja elő, hogy a játszótereket a szezon előtt fel kell újítani. Ez egyetlen 
játszótéren sem történik meg. 
 
Zatykó János: Az elmúlt hetekben történt meg a játszóterek felülvizsgálata. Az ezzel 
kapcsolatos anyagot Komárom honlapján tájékoztató jelleggel közölték.  
 
Karikó Balázs: Az előterjesztésben szerepel, hogy 50 db új hulladékgyűjtő edényt helyeznek 
el a városban. Kéri, hogy a Rüdiger tó környékére is helyezzenek ki hulladékgyűjtőt.  
Az Arany J. u. 17. sz. épület mellett a városháza felújítását végző cég építőanyagot helyezett 
el, ezáltal a játszótér megszűnt. Későbbiek folyamán itt parkolót alakítanak ki, így a játszótér 
megszűnik. Az épület egyik oldalán van egy kisebb füves terület, ahol el lehet helyezni egy-
két padot, csúzdát.  
 
Zatykó János: A város költségvetésében 15 M Ft áll rendelkezésre erre a célra. Játszóterekkel 
kapcsolatos pályázatokon pozitív eredmény segítséget jelent.  
 
Dr. Várnai Tibor: A Frigyes lakótelepen, a Zrínyi utcában és a Korona utcában található 
játszótereken már sajnos játék nem található. 
 
Zatykó János: Kéri képviselő urat, hogy a Polgármesteri Hivatal illetékes szakosztályát 
keresse fel ezzel a problémával. 
 
Potháczky Mária: Fontos lenne a játszóterek rendbetétele a balesetek elkerülése érdekében. A 
Gábor Áron utcai játszótér se maradjon ki a homokcsere esetén. Található itt egy mászóka is, 
melyet benőtt a gaz. Ezt is rendbe kellene tenni. 
Az előterjesztésben esztétikus buszmegállókat szerepeltetnek. Többször kérték, hogy a déli 
vasúthoz is helyezzenek el fedett buszmegállót. A terület nagyon kicsi, de meg kell vizsgálni, 
hogy fedett buszmegállót ki lehet-e alakítani. 
 
Zatykó János: A buszmegállók felújítására 5 M Ft-ot különítettek el a költségvetésben. 
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Dr. Mészáros Gyula: A Lengyár lakótelepen a patkánymentesítést meg kell valósítani. 
Nagyon sok bejelentést kaptak ezzel kapcsolatban. 
A buszmegállók beszerzésére több alternatíva merült fel, remélhetőleg a legmegfelelőbbet 
sikerül kiválasztani. 
A városban nagyon kevés játszóhely van. A kisebb játszótereket, játszóhelyeket meg kell 
menteni. 
 
Győri István: A Műszaki Bizottság a Rusztik 1 típusú buszmegállót találta megfelelőnek. A 
bizottság javasolta, hogy a városban egységesen helyezzenek el buszmegállókat. Mindegyik 
buszmegállóhoz fedett váróhelyiséget kell kialakítani. 
 
Tamás Istvánné: A Rusztik 1 típusú buszmegálló megfelelőnek tűnik. Véleménye szerint a 
buszmegállók színére is figyelni kell, hogy az környezetbe illő legyen.  
A patkánymentesítési igényt telefonon kell bejelenteni a bábolnai cégnek. 
A Beöthy Zs. utcában rendszeresen leveszik a hulladékgyűjtő edényeket, azért olyat kell 
kihelyezni, melyet nem tudnak leszerelni.  
A lakosság nem veszi igénybe a kutyafuttató helyeket, például az evangélikus imaház mögötti 
részt is használják e célra. A közterület-felügyeletnek ezt is figyelemmel kell kísérni. 
A családi házban lakók közül nagyon sokan rendben tartják környezetüket, előfordul, hogy 
még az útpadkát is takarítják. Ezt az önkormányzatnak a televízión keresztül meg kellene 
köszönni a lakóház tulajdonosoknak. 
 
Nagy Péter: Komárom három településrészre tagozódik. Mindhárom településen a tájba 
illeszkedő buszmegállót kell elhelyezni. Komáromban sajátos, a település jellegének 
megfelelő buszmegállókat kellene kialakítani. 
 
Potháczky Mária: Szép és esztétikus a Rusztik 1 jelű buszmegálló, de nem biztos, hogy 
praktikus. Egy oldalfalat kellene megépíteni ezeknél a buszmegállóknál.  
 
Zatykó János: A határozati javaslat 3. pontja arról szól, hogy egységes, funkciójának 
megfelelő buszvárók beszerzését támogatja a Képviselő-testület. A buszvárók fajtájának 
kiválasztásáról újra kell tárgyalni. 
 
Nagy Zoltán: Több nívós buszmegálló tervét is bemutatták. Vannak Komáromban olyan 
vállalkozók, akik azt el tudják készíteni.  
 
Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslat 1. pontjáról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslat 1. pontját 14 igen szavazattal elfogadja. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzanak a kiegészítő anyagban található 2. sz. határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslat 2. pontját 14 igen szavazattal elfogadja. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzanak a kiegészítő anyagban található 3. sz. határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslat 3. pontját15 igen szavazattal elfogadja. 
 
 
 
 
 



 12 

103/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       
 

1. A Képviselő-testület támogatja, hogy a Polgármesteri Hivatal - a pályázat 
eredményétől függetlenül- az Új Csillag lakótelepi játszótér II. ütemét megvalósítja, 
valamint a Barátság lakótelepen és a Jedlik Ányos lakótelepen a régi játszóeszközök 
elbontását követően új játszóteret építtet.   

2. A Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a Magyar Máltai 
Szeretetszolgálat játszótér-játszóház programja által kialakítható többfunkciós 
játszótér komáromi megvalósítása lehetőségét vizsgálja meg.  

3. A Képviselő-testület az egységes típusú, funkciójának megfelelő buszvárók 
beszerzését támogatja, a buszvárók telepítését, illetve cseréjét a pénzügyi 
lehetőségeknek megfelelően javasolja megkezdeni. A konkrét helyekre kerülő 
buszváró típusokról  a későbbiekben kíván állást foglalni. 

 
 Határidő: azonnal 
 Felelős:    Szabóné Kemény Andrea osztályvezető 
       Tóth Bernadett környezetvédelmi felelős 
 
 

7. Napirendi pont: Komáromi Szociális Közalapítvány közhasznúsági jelentése. 
 
   Előadó: Mihácsi István, a kuratórium elnöke 

 

   /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

 

Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta az Oktatási és az Egészségügyi Bizottság.  
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja. 
 

104/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       
 

A képviselő-testület a Komáromi Szociális Közalapítvány közhasznúsági 
jelentését elfogadja. 

 
 Határidő: azonnal 
 Felelős:    Zatykó János polgármester 
 

 

8. Napirendi pont: Komáromi Közgyűjteményi Közalapítvány közhasznúsági jelentése. 
 
   Előadó: Számadó Emese, a kuratórium elnöke 

 

   /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

 

Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta a Sport, Közművelődési és Idegenforgalmi Bizottság 
és a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja. 
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról. 
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- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja. 
 

105/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       
 

A Képviselő-testület a Komáromi Közgyűjteményi Közalapítvány közhasznúsági 
jelentését elfogadja. 

 
 Határidő: azonnal 
 Felelős:   Zatykó János polgármester 
   
   
 

9. Napirendi pont: Beszámoló a közmunka-program megvalósulásáról. 
 
   Előadó: Zatykó János polgármester 

                Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

 

   /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

 

 

Zatykó János: Az Egészségügyi Bizottság az előterjesztést megtárgyalta. 
Az közmunka-program pályázatot a Kistérségi Társulás nyújtotta be.  
 
Nagy Péter: Koppánymonostor nem szerepel az előterjesztésben. Monostoron miért nem 
járnak a közmunkások? 
 
Lóczi Tibor: Komáromban mennyi a regisztrált munkanélküliek száma? 
 
Katona József – Munkaügyi Kirendeltség: Komáromban 395 fő regisztrált álláskeresőt 
tartanak nyilván. Ez a megyei városok között a legjobb arányt jelenti. A kistérségben 1.012 fő 
regisztrált munkanélkülit tartanak nyilván. 
 
Dr. Várnai Tibor: A Kórház területén 6 ha nagyságú, arborétum jellegű kert van. Kérik, hogy 
a közmunkások a park időszakos rendbetételében segítsenek. 
 
Nagy Zoltán: Milyen szankciót alkalmaznak azokkal a közmunkásokkal szemben, akik nem 
dolgoznak?  
 
Gurics Zoltán: A rendszeres szociális segélyben részesülő közmunkások reggel egy 
eligazításon vesznek részt. Az egész napi felügyelettel egy közmunkást bíztak meg. A 
közmunkásokat a hivatal munkatársai is felügyeli. Azok az emberek, akik dolgoztak, igazolt 
napot kapnak. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja. 
 

 

 

 

 



 14 

 

106/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       
 

A Képviselő-testület a 2005-2006. évi Közmunkaprogram megvalósulásáról szóló 
beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Zatykó János 

 

 

 i., Komárom Város Hivatásos Önkormányzati Tűzoltóság parancsnoka kinevezése. 
 
 Előadó: Zatykó János polgármester 

 

 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 
 
Zatykó János: A jelenlévő érintettek nem kérik, hogy a napirendet a Képviselő-testület zárt 
ülés keretében tárgyalja. 
Komárom Város Önkormányzati Tűzoltóság parancsnoka, Vidla János nyugdíjba vonult. A 
tisztség betöltésére pályázatot írtak ki. A pályázat előzetes elbírálására bizottságot hoztak 
létre, melynek tagjai Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző, Győri István, a Műszaki 
Bizottság Elnöke, Dr. Molnár Attila, az Ügyrendi Bizottság Elnöke, Nagy Péter közbiztonsági 
tanácsnok. A bizottság szakmai munkáját Czibik József tü. ezredes, megyei igazgató segítette. 
A pályázatra három személy jelentkezett: Cserna András tü. őrnagy, Kelkó Balázs tü. őrnagy 
és Simon István tü. alezredes. A bíráló bizottság a pályázókat meghallgatta. Mindhárom 
pályázatot megfelelőnek tartotta. A szavazás eredményeként a bizottság Simon István tü. 
alezredes kinevezésére tett javaslatot. 
Ismerteti az előterjesztés határozati javaslatot. Kéri, szavazzon a Képviselő-testület. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 14 igen szavazattal elfogadja. 
 
 
107/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       
 

A Képviselő-testület Komárom Város Hivatásos Önkormányzati Tűzoltósága 
parancsnokának 2006. június hó 01. napjával határozatlan időre Simon István tűzoltó 
alezredes urat nevezi ki. 
A tűzoltó parancsnok beosztásába helyezéséről, illetményének és egyéb járandóságainak 
megállapításáról a munkáltatói jogkör gyakorlója gondoskodik. 
 
 

 Határidő: 2006. június 01. 
 Felelős:   Zatykó János polgármester 
 
Zatykó János: A Képviselő-testület nevében gratulál Simon István úrnak a kinevezéshez. 
Kéri, hogy a tűzoltóság fejlesztése érdekében a jövőben is – vezetőtársaival – mindent tegyen 
meg. 
 
Simon István: Megköszöni a Képviselő-testület bizalmát, ígéretet tesz arra, hogy a várost, a 
városkörnyéket legjobb tudása szerint szolgálja azért, hogy minél kevesebb tűzeset legyen. 
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10. Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két 
   ülés közötti fontosabb eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, 
   az önkormányzati beruházások állásáról, az önkormányzat 
   likviditási helyzetéről, az önkormányzati bizottságok munkájáról, 
   döntéseiről. 
 
   Előadó: Zatykó János polgármester 

 

   /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

 
Zatykó János: Az előterjesztésben 231/2005.(XI.16.) számú határozathoz egy határozati 
javaslat kapcsolódik. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 14 igen szavazattal elfogadja. 
 
 
108/A/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       

 
A Képviselő-testület a 231/2005.(XI.16.) számú határozatát – műfüves pálya 
kialakítása tárgyában - hatályon kívül helyezi. 

 
 Határidő: azonnal 
 Felelős:    Zatykó János polgármester 
       Bozi Ágostonné osztályvezető 
 
 
Nagy Zoltán: Az előterjesztésben szerepel, hogy a köztéri bútorok beszerzését a Saxum Kft. 
végzi. Az Igmándi úti két buszmegállóhoz mikor helyezik ki a padokat? 
 
Bertalanits István: A padokat még ezen a héten kihelyezik. 
 
Győri István: Az előterjesztésben szerepel, hogy a közbeszerzésre a Városi Tűzoltóság és a 
Csokonai Művelődési Központ nem jelentkezett be. 
 
Szabóné Kemény Andrea: E napig még bejelentés a két intézménytől nem érkezett. 
 
Dr. Szöllősy Ferenc: Tudomása szerint a Csokonai Művelődési Központ már évek óta 
bejelentkezett közbeszerzésre, ezért nekik újfent nem kell bejelentkezniük. A 
Tűzoltóparancsnokságtól valóban nem érkezett bejelentés. Kéri a Polgármesteri Hivatal 
intézkedését. 
 
Zatykó János: Szociális bérlakások átadásáról döntöttek a legutóbbi Képviselő-testületi 
ülésen. Az egyik bérlakást Alymasac Milivojnak ítélték, aki azt nem fogadta el. A lakás 
esetében kettős jelölés volt. A határozati javaslat alapján a lakást Lukács Sándornak ítélik. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 12 igen szavazattal elfogadja. 
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108/B/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       
 

A Képviselő-testület az 1993. évi LXXVIII. tv. (a lakások és helyiségek bérletére, 
valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról) valamint a Képviselő-
testület többször módosított 2003. évi 20. számú (XI.20.) önkormányzati rendelete 
7-8. §. előírásai alkalmazásával, az Egészségügyi és Szociális Önkormányzati Bizottság 
javaslata figyelembevételével a Komárom, Laktanya-köz 10-16/9. szám alatti bérlakás 
bérlőjéül Lukács Sándort és feleségét,- bérlőtársi jogviszonyban - jelöli ki, határozott 
időre, öt év időtartamra. 
 
A bérleti, bérlőtársi szerződéseket a Saxum Kft. útján kell megkötni. A bérleti díj 
mértékét önkormányzati rendelet határozza meg. A szerződés pontosan rögzítse a 
bérbeadó és a bérbevevő kötelezettségeit. A bérleti jogviszony a szerződés aláírásával 
jön létre.  
Jelen határozatot a helyben szokásos módon közhírré kell tenni.  
 

 Határidő: azonnal 
 Felelős: Zatykó János polgármester 
    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
                                     Bertalanits István, a Saxum Kft. ügyvezetője 
    Szili Jutka szociális munkatárs  
 
Zatykó János: Bejelenti, hogy az árvíz elleni védekezés keretében több kitüntetést is adtak a 
megyében. Kitüntetést kapott Gurics Zoltán, a Polgármesteri Hivatal munkatársa. 
A Czibor Zoltán Sporttelepre benyújtott pályázat nem volt sikeres, így a Műszaki Bizottság 
úgy határozott, hogy az 5 M Ft-ot biztosítja, hogy az intézmény a vizesblokkot felújíthassa. 
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja. 
 
108/C/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       
 

A Képviselő-testület a Városi Sportcsarnok és Sportiroda részére a 2006. évi 
Költségvetés felújítási alapjából 5 M Ft-ot biztosít a Czibor Zoltán Sporttelep 
vizesblokkja felújítására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:   Zatykó János polgármester 
                Pete Istvánné osztályvezető 

 
 
Zatykó János: Több tárgyalást folytattak a Honfoglalás utcai és a Laktanya-közben élő 
lakosokkal. Kezdeményezték, hogy tárolási gondjaik megoldására helyet biztosítsanak. A 
határozati javaslat alapján e célra 5 M Ft-ot biztosítanának. 
Gyermekek nyári napközije szervezéséhez nyújtottak segítséget, de a költségvetés 
tárgyalásakor erre pénzösszeget nem biztosítottak. A határozati javaslat alapján a költségvetés 
általános tartaléka terhére 3,5 M Ft-ot biztosítanának. 
 
Nagy Zoltán: Az előterjesztésben leírtak szerint a teremgarázs kialakítására 3 M Ft szükséges. 
Az ingatlanon kialakítandó külön tárolóhoz 1,5 M Ft-ra van szükség. Miért 5 M Ft-ot 
biztosítanak erre a célra? Az előterjesztés szövege nem egyértelmű. 
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Zatykó János: A Honfoglalás úti lakások mellé 1,5 M Ft-ért építenének tároló helyiséget. A 
Laktanya-közben 6 garázst vásárolnának meg, 3 M Ft-ért. 
 
Dr. Lengyel Jenő: Kéri, támogassa a Képviselő-testület a lakók kérését. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a szociális bérlakások mellett kialakítandó 
tároló helyiségre vonatkozó javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja. 
 
108/D/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       
 

Komárom Város Képviselő-testülete a Honfoglalás u. 16. szám, valamint a 
Laktanya-köz 5. szám alatti szociális bérlakások tárolási gondjainak megoldására a 
2006. évi általános tartalékból  5.000 E Ft pénzügyi keretet biztosít. 

 
 

 Határidő: azonnal 
 Felelős:    Zatykó János polgármester 
       Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
       Pete Istvánné osztályvezető 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a nyári napközi szervezésére vonatkozó 
határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 13 igen szavazattal elfogadja. 
 
108/E/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       
 

Komárom Város Képviselő-testülete a gyermekek napközbeni ellátása keretében 
nyújtott nyári napközi megszervezéséhez szükséges kiadásokra 3.500 E Ft-ot biztosít a 
költségvetés általános tartaléka terhére. 

 
 Határidő: azonnal 
 Felelős:   Zatykó János polgármester 
      Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
      Pete Istvánné osztályvezető 
 
 
Sárai János: Az előterjesztésben szerepel az Ifjúság utcai árok kialakítása. 50 m hosszan nincs 
árok az utcában, így a házak előtt áll meg a víz. 
A Szőnyi Részönkormányzat a nyárfák kivágásában kértek támogatást. Szükséges még 
valamilyen intézkedés a részönkormányzat részéről. 
 
Dr. Szöllősy Ferenc: Fakivágásról kérelem nélkül akkor lehet azonnal hivatalból eljárni, ha a 
fa veszélyes helyzetet teremthet állapota miatt. Egyéb esetben szakvélemény alapján 
döntenek,- hatósági eljárás keretében. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a beszámolóról. 
 
- A Képviselő-testület a beszámolót 13 igen, 1 nem, 1 tartózkodás szavazattal elfogadja. 
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108/F/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       
 

A Képviselő-testület a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés 
közötti fontosabb eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az 
önkormányzati beruházások állásáról, az önkormányzat likviditási helyzetéről, 
az önkormányzati bizottságok munkájáról, döntéseiről szóló beszámolót 
elfogadja. 

 
 Határidő: azonnal 
 Felelős:   Zatykó János polgármester 
 
12. Napirendi pont: Interpelláció. 
 
Dr. Molnár Attila: Az SZMSZ alapján a Képviselő-testületet tájékoztatni kell folyamatban 
lévő interpellációkról. 
 
Zatykó János: A Képviselő-testületi ülést megelőzően interpellációs kérdés nem érkezett a 
polgármesterhez. 
 
Dr. Molnár Attila: Van egy folyamatban lévő interpellációs ügy, melyről kéri a Képviselő-
testület tájékoztatását. 
 
Zatykó János: A rendelőintézet pincéjének vizesedésével foglalkozó ad hoc bizottságot 
megalakították. A bizottság a végzett munkájáról eddig nem adott tájékoztatást. 
 
Dr. Szöllősy Ferenc: Szakértői véleményt kért az ad hoc bizottság, melynek még nem érkezett 
meg az eredménye. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A Képviselő-testület még nem kapta meg a határozatot, 
melyben elrendelték az ad hoc bizottság létrehozását. 
A polgármester úrhoz eljuttatott egy anyagot, melyet a képviselők nem kaptak meg. Az 
anyagot a képviselőknek személyesen eljuttatta. Az ad hoc bizottság összeült, de nem 
teljesítette azt a feladatát, hogy helyszíni szemlét tartson. Az ad hoc bizottságnak kötelessége 
lenne a képviselőket tájékoztatni az ügy állásáról. 
Az Ötv. és az SZMSZ alapján joga van ahhoz – interpelláló képviselőként -, hogy az üggyel 
kapcsolatban véleményét elmondja. Az interpelláció benyújtásától kezdve 40 nap telt el, míg 
az ad hoc bizottságot összehívták. Az SZMSZ szerint 15 napon belül kell összehívni az ad 
hoc bizottságot. Egy elvégzett beruházás bizonyítottan nem teljesíti a feladatát, kerüljön 
megoldásra. Az önkormányzatnak nincs kockázata, hiszen a beruházó öt éves garanciát 
vállalt. Az önkormányzatnak pénzbe nem kerül, csupán a kivitelezőt kell felhívni a hiba 
kijavítására. Miért kerül elodázásra ez a dolog? 
Kéri, polgármester úr nézze át az az anyagot, melyet eljuttatott a képviselőknek.  
Nehezményezi, hogy a beruházást az önkormányzat végezte, melynek az intézmény csak 
„szenvedő alanya” volt. Semmiféle bántás, rágalom, hátsó szándék nem volt akkor, amikor a 
kórházat kihagyta az ügyből. A felelősség az önkormányzaté, a Képviselő-testületé. A 
beruházás bizonyítja, hogy gond van a kivitelezéssel. Mindenkinek kötelessége, hogy ebben 
az ügyben körültekintően járjon el.  
 
Zatykó János: Azért hoztak létre egy ad hoc bizottságot, hogy ha az minden munkát elvégzett, 
akkor a felvetett kérdésekre választ adjon.  
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Győri István: Lehetőség van arra, hogy képviselő asszony kétnaponta elmondja ezt a véleményét és 
különböző anyagokat kérjen be. Ebben az esetben kérése, hogy az ad hoc bizottságot oszlassák fel. Ha 
a Képviselő-testület komolyan gondolta, hogy az ügy kivizsgálására ad hoc bizottságot hoz létre, 
akkor szíveskedjen a képviselő asszony és a többiek is megvárni ennek a tevékenységnek a 
végeredményét, hiszen az ad hoc bizottság úgy döntött, hogy kikéri az ÉMI szakvéleményét. A 
bizottság ülését követően az ÉMI-t megkeresték, azóta a szakvélemény még nem érkezett be. 
Szakértői véleményként sem képviselő asszony, sem Szakál Lajos véleményét nem tudja elfogadni. A 
vitát addig ne folytassák, amíg a hivatalos szakvélemények nem állnak rendelkezésre. 
 
Dr. Szöllősy Ferenc: Az interpelláció feltett egy kérdést, melyre adott választ a képviselő-
testület nem fogadta el. A következő lépés, hogy egy bizottságot kell alakítani, melyben az 
interpelláló képviselő is részt vesz. A bizottság szakértői véleményt kért, mely még nem 
érkezett meg. Amikor a szakértői vélemény megérkezik, összeül az ad hoc bizottság, 
összeállítja jelentését, melyet a Képviselő-testület elé terjeszt. A Képviselő-testület dönt 
ezután a jelentésről. Ha a testület beszél most a témáról, akkor miért döntött úgy, hogy 
bizottságot hoz létre. A Képviselő-testület egyszerű szótöbbséggel dönthet arról, hogy 
szakvélemény nélkül, a bizottság véleménye elkészítése előtt tárgyalni kíván erről az ügyről. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület arról, hogy az ad hoc bizottság véleménye 
és a beszerzendő szakvélemények előtt kíván-e foglalkozni ezzel az üggyel. 
 
Dr. Molnár Attila: Az SZMSZ alapján az ügy állásáról soron kívül tájékoztatni kell a 
képviselő-testületet. 
 
Zatykó János: Ez a tájékoztatás most is megtörtént. A lényege az, hogy a bizottság várja a 
szakértői véleményt. Addig nincs miről vitázni. Kéri a Testületet, foglaljon állást, akarja-e 
folytatni a vitát. 
 
A Képviselő-testület nem kívánja folytatni a vitát. 
 
11. Napirendi pont: E g y e b e k. 
 a., Jelentés az Állami Számvevőszék Komárom Város Önkormányzata gazdasági 
 rendszerének átfogó ellenőrzéséről. A vizsgálat megállapításairól, a hiányosságok 
 felszámolására intézkedési terv meghatározása. 
 
 Előadó: Zatykó János polgármester 

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

 

 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Zatykó János: A Képviselő-testület részéről kérdés, észrevétel nincs, kéri szavazzanak a 
határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 14 igen szavazattal elfogadja. 
 
109/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       

A Képviselő-testület az Állami Számvevőszék Komárom – Esztergom 
Megyei Ellenőrzési Iroda Komárom Város Önkormányzata gazdálkodási 
rendszerének 2006. évi átfogó ellenőrzéséről szóló számvevői jelentést 
tudomásul veszi. A feltárt hiányosságok megszűntetése érdekében készített 
intézkedési tervet az előterjesztésben megfogalmazott tartalommal határozza 
meg. 



 20 

Felkéri Komárom Város polgármesterét és címzetes főjegyzőjét, hogy a 
mellékelt intézkedési tervben foglalt feladatok végrehajtásáról Komárom 
város Képviselő-testületét tájékoztassa. 

 
Határidő: 2007. január 31. 
Felelős:  Zatykó János polgármester 
              Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

 b., Alapítványok támogatási kérelme. 
 
 Előadó: Zatykó János polgármester 

 

 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi Bizottság. A bizottság a határozati 
javaslat a., pontjában 400.000 Ft-ot, a b., pontjában 200.000 Ft-ot javasol szerepeltetni. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot – a kiegészítésre figyelemmel – 13 igen 
szavazattal elfogadja. 
 
110/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       

1. Komárom Város Képviselő-testülete a Komáromi Szociális Közalapítvány 2006. 
évi munkáját 400.000 Ft-tal támogatja. 

2. Komárom Város Képviselő-testülete a Komáromi Közgyűjteményi 
Közalapítvány 2006. évi munkáját 200.000 Ft-tal támogatja. 

3. Komárom Város Képviselő-testülete a Kecskés László Társaság Alapítványt, a 
Közművelődési, Sport- és Idegenforgalmi Bizottság által, hatáskörébe visszautalt 
50.000,- Ft összeggel támogatja. 

 
 Határidő: azonnal 
 Felelős:   Zatykó János polgármester 
      Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
      Pete Istvánné osztályvezető 
 

 c., Selye János Kórház hiteltartozásával kapcsolatos kérelme. 
 
 Előadó: Zatykó János polgármester 

 

 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta az Egészségügyi és a Pénzügyi Bizottság. Az 
Egészségügyi Bizottság a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja. A Pénzügyi Bizottság 
javaslatát a kiegészítő anyag tartalmazza. 
 
Dr. Molnár Attila: A helyzet azért állt elő, mert a központi finanszírozás olyan-amilyen. 
Javasolja, hogy a határozati javaslat 1. pontjában szerepeltessék, „a központi költségvetés 
elégtelen finanszírozása miatt” szövegrészt. 
 
Bagó Iván: Az 5-6 M Ft havi összegű havi támogatást szerepeltetik a kiegészítő anyagban, de 
véleménye szerint először a 24 M Ft-ról kellene szavazni. 
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Zatykó János: Csak a hiteltartozással kapcsolatos kérelmet terjesztették a Képviselő-testület 
elé. Ha a levél második részében leírtak is aktuálissá válnak, akkor is kérik a Képviselő-
testület állásfoglalását.  
 
Bagó Iván: A kérelemben és a kiegészítő anyagban is szerepel, hogy javasolják 5-6 M Ft-os 
összeggel havonta támogatni a kórházat. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Kérdése, a kórház milyen racionalizálási intézkedésekkel 
kívánta a tartozást visszafizetni? 
 
Dr. Schlezák Judit: Racionalizálási lépéseket egy intézkedési tervben szerepeltették, mely 
vonatkozik létszámleépítésre, bérmegtakarításra, gyógyszerellátásra, egyéb megoldandó 
problémákra. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Nem megoldás, hogy a kórház kölcsönökből működik. 
Ahhoz, hogy a kórház hosszú távon megmaradjon, - mivel az önkormányzatnak kötelező 
feladata az alapellátás - polgármester úr kezdeményezze a Kormány felé, hogy az 
egészségügy megfelelő finanszírozását teremtse meg. Kérdéses, hogy a kórház hosszú távon 
megél-e. Polgármester úrnak minden lehetősége megvan arra, hogy az egészségügyi 
finanszírozási kérdésekben eljárjon.  
 
Zatykó János: Megtisztelő a felkérés. A szakmai kérdéseket a Parlamentben mindig a 
szakbizottságban vetik fel, de keresi annak a lehetőségét, hogy ebben a témában eljárhasson. 
Kéri, Dr. Molnár Attila fogalmazza meg módosító javaslatát. Javasolja, hogy a határozati 
javaslat 1. pontjában szerepeltessék, „a központi költségvetés elégtelen finanszírozása miatt” 
szövegrészt. 
 
- A Képviselő-testület a módosító javaslatot 5 igen, 8 nem szavazattal nem támogatja. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja. 
 
111/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       

Komárom Város Képviselő-testülete a Selye János Kórház részére 2005. évben 
nyújtott 24.000 E Ft kölcsöntartozás visszafizetésétől eltekint, a hiteltartozás összegét 
végleges működési támogatásként biztosítja az intézmény részére. 

 
 Határidő: azonnal 
 Felelős:   Zatykó János polgármester 
 

 d., Komárom Tűzoltóság épületének városi önkormányzati tulajdonba vétele. 
 
 Előadó: Zatykó János polgármester 

 

 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Zatykó János: A Műszaki és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta az előterjesztést.  
 
Bozi Ágostonné: A kiegészítő anyagban szereplő egy mondattal egészítik csak ki a 
megállapodást.  
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Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja. 
 
112/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       

1.    Komárom Város Önkormányzata  Képviselőtestülete –a Komáromi Tűzoltóság 
épületét – a  komáromi 5409 hrsz-ú –ingatlant- térítésmentesen átveszi a 
Komárom Esztergom Megyei Önkormányzattól. Felhatalmazza a Polgármestert 
és a Címzetes főjegyzőt a mellékelt megállapodás aláírására. 

2.   Komárom Város Önkormányzata Képviselőtestülete nyilatkozatát adja arra 
vonatkozóan, hogy a komáromi 5409 hrsz-ú ingatlanon elvégzett 36.265.081,-Ft 
értékű, a biztonságos feladat-ellátáshoz szükséges  beruházások ellenértékét a 
Komárom-Esztergom Megyei Önkormányzattól nem követeli, ilyen szándékot a 
Megyei Önkormányzattal szemben a jövőben sem támaszt, a térítésmentes 
átadásról szóló megállapodás aláírásával az ügyet lezártnak tekinti.  

 
 Határidő: azonnal 
 Felelős:   Zatykó János polgármester 
      Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
      Bozi Ágostonné vagyonkezelő 
 

 e., A Rüdiger-tó és környéke vízügyi rendezési feladatai. 
 
 Előadó: Zatykó János polgármester 

 

 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Zatykó János: A Műszaki Bizottság az előterjesztést megtárgyalta. A szakértői vélemény 
alapján csak a kotrás megtörténte után lehet garantálni az üzemi vízszintet. 
Az anyagban szerepel, hogy meg kell oldani, hogy a Korpás éren akadálytalanul juthasson le 
a víz, ehhez azonban bizonyos munkákat kell elvégezni, melynek költsége 150 E Ft.  
 
Nagy Péter: Nyolc éves képviselői munkája alatt minden évben elhangzott a Rüdiger tó 
problémája. A telekkönyvi hivatal hogyan engedélyezhette, hogy közterületen lévő csatorna 
közepén legyen a telekhatár? Nem szabad csak arra várni, hogy majd egyszer lesz pályázat 
erre a célra.  
 
Győri István: Az átereszek, árkok megfelelő kitakarításához térképészeti és értékbecslő 
munkáit kell elkészíteni. Ahhoz, hogy a tényleges munkák megindulhassanak, ezt a két 
feladatot el kell látni.  
 
Nagy Péter: A csatornát egy olajbetöréskor kitakarították. Van egy átemelő szerkezet, mely az 
ipari területről hozza a szennyeződést. 2000-ben a Korpás érre már született egy elképzelés, a 
szőnyi, molaji részt kitakarították egészen a házakig. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja. 
 
113/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       

1. A Képviselő-testület felkéri a Városfejlesztési és Építési Osztályt, hogy a 
Korpás – ér Száva utcai és Torma – közi átereszek közötti árokszakasz tulajdon 
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viszonyainak rendezése érdekében végeztesse el a szükséges térképészeti és 
értékbecslő munkákat. 
2. A Képviselő-testület felkéri a Városfejlesztési és Építési Osztályt, hogy az 
elkészült munkarészek birtokában folytasson tárgyalásokat az érintett 
telektulajdonosokkal a szolgalmi jogok bejegyzésének, területek megvásárlásának 
lehetőségéről. 
 
Határidő:  2006. augusztus 31. 
Felelős:  Szabóné Kemény Andrea osztályvezető 

   Bozi Ágostonné vagyonkezelő 
 

 f., A városháza felújításával kapcsolatos további munkálatok, feladatok. 
 
 Előadó: Zatykó János polgármester 

                         Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

 

 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta a Műszaki és a Pénzügyi Bizottság.  
 
Dr. Mészáros Gyula: Az alternatívák közül a B., javaslatot támogatja. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 12 igen, 3 tartózkodás szavazattal elfogadja. 
 
114/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       

1.) A Képviselő-testület a városháza felújítási munkáiról szóló tájékoztatót tudomásul 
veszi. 

2.) A Képviselő-testület a városháza további külső felújítási munkái folytatásával egyetért 
azzal, hogy az épület díszkivilágítása épüljön be a munkák költségeibe.  
Felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a Dibusz Kft-vel –mint jelenlegi kivitelezővel- 
a további munkákra a szerződést megkösse. 

 
 Határidő: azonnal 
 Felelős:    Zatykó János polgármester 
       Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
       Szabóné Kemény Andrea osztályvezető 
 

 g., A Nádorház 2003. Kft. kérelme az Ipari Park rendezésére. 
 
 Előadó: Zatykó János polgármester 

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

 

 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Zatykó János: A Műszaki Bizottság a határozati javaslat 1. pontját támogatta. 
 
Győri István: Kérte a bizottság, hogy a Hivatal vizsgálja meg, hogy korábban milyen övezeti 
besorolásba tartozott a terület, hiszen a hivatkozási alap az volt, hogy amikor megvásárolták, 
akkor még olyan besorolású volt az ingatlan, mely lehetővé tette volna az építkezést.  
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Kertész-Molnár Erika: Összegyűjtötte az Ipari Park szerkezeti és szabályozási terv módosításokat, 
melyekből levezethető, hogy ipari, gazdasági terület volt mindig is a terület. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslat 1. pontjáról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslat 1. pontját 15 igen szavazattal elfogadja. 
 
115/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       
 A Képviselő-testület a Nádor-Ház 2003. Kft. kérelmét az ipari parki terület módosítására 

vonatkozóan nem támogatja, azzal leghamarabb Komárom Város településrendezési 
tervének és helyi építési szabályzatának egységes szerkezetbe foglalásakor kíván 
foglalkozni. 

 
 Határidő: azonnal 
 Felelős:    Szabóné Kemény Andrea osztályvezető 
 

 h., SAXUM Kft. részére könyvvizsgáló kijelölése. 
 
 Előadó: Zatykó János polgármester 

 

 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Zatykó János: A Pénzügyi Bizottság javaslata, hogy a MOOR STEPHENS WAGNER KFT-t jelölje ki 
a Képviselő-testület a Saxum Kft. könyvvizsgálójának. A Testület határozata egyben taggyűlési 
határozat is. 
 
Nagy Zoltán: Felhívja a figyelmet arra, hogy a kiegészítő anyagban a könyvvizsgáló cég neve hibásan 
szerepel, a határozatba már a pontos név kerüljön. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 14 igen, 1 tartózkodás szavazattal elfogadja. 
 
116/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       

A Képviselő-testület – mint a kizárólagos önkormányzati tulajdonú Saxum Kft. taggyűlési jogait 
gyakorló szerv – a Saxum Kft. részére könyvvizsgálónak a MOOR STEPHENS WAGNER 
KFT-t jelöli ki.  
Felkéri a Saxum Kft. ügyvezetőjét, hogy a Cégbíróságon a változás bejegyzése iránt a szükséges 
intézkedést tegye meg. 

 
 Határidő: azonnal 
 Felelős:    Zatykó János polgármester 
       Bertalanits István, a Saxum Kft. ügyvezetője   
 
116/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       

1. Komárom Város Képviselő-testülete – mint a 11-09-001930. cégjegyzékszámú 
egyszemélyes, önkormányzati tulajdonú „SAXUM” Kft. taggyűlési jogait 
gyakorló szerv – a nevezett társaság könyvvizsgálójává a 2006. június 21-től 
2011. június 20-ig terjedő időszakra a Moore Stephens Wagner Kft-t választja 
meg (kijelölt könyvvizsgáló: Martonné Őszi Rózsa). Felkéri a Saxum Kft. 
ügyvezetőjét, hogy 2006. június 21-ét követően a Cégbíróságon a változás 
bejegyzése iránt a szükséges intézkedést tegye meg. 
Képviselő-testület a "SAXUM" Kft. Alapító Okiratát az alábbiak szerint 
módosítja: 

a.) Az Alapító Okirat III/4. pontja a következőkre módosul: 
    A Társaság könyvvizsgálója 2006. június 21-től  2011. június 20-ig: 

   Moore Stephens Wagner Könyvvizsgáló Iroda Kft. 
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   2900 Komárom, Erdélyi u. 4. 
   Könyvvizsgálói bejegyzési szám: 000581 
   Cg.: 11-09-002699 
 
   Kijelölt könyvvizsgáló: 
   Martonné Őszi Rózsa 
   lakcíme: 2900 Komárom, Török I. u. 95/a., 
   an: Huzsvári Rózsa, 
   könyvvizsgálói bejegyzési szám: 006365 

b.) Az Alapító Okirat jelen módosítással nem érintett rendelkezései változatlanul 
hatályban maradnak. 

Határidő: 2006. június 21-ét követően azonnal 
Felelős:  Zatykó János polgármester 
       Bertalanits István Saxum Kft. ügyvezetője 

    
 i.,  Komáromi Televízió Kht. 2005. évi gazdálkodása és 2006. évi üzleti terve. 
 
Előadó: Kiss Péter Ernő ügyvezető 

 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.) 

 

Nagy Zoltán: Az előterjesztést a Pénzügyi Bizottság rendkívüli ülésen tárgyalta. A Bizottság javasolja 
a 2005. évi gazdálkodásról szóló beszámoló és a 2006. évi üzleti terv elfogadását. A főszerkesztő úr 
díjazását változatlan formában javasolják elfogadni.  
A könyvvizsgálói véleményben is szerepel, hogy a Kht. negatív eredménnyel zárt az évet, így a saját 
tőke értéke 577 E Ft-ra csökkent. A jegyzett tőke 3 M Ft, így a bizottság javasolja a taggyűlés részére, 
hogy tőkeemelést hajtson végre a Költségvetés általános tartalék kerete terhére. A jegyzett tőke 
összege így 3.577 E Ft-ra változik. 
 
Győri István: A Képviselő-testületnek – mint tulajdonosnak – törvényi kötelezettsége a tőkefeltöltés. 
Az elmúlt évek hasonló határozatai egyébként nem érvényesültek a tőkefeltöltés területén. A 2006. 
évben van egy 5,2 M Ft-os fedezetlen összeg. Arra hivatkoznak, hogy a Képviselő-testület néhány éve 
meghatározott közel 12 M Ft-os fejlesztési keretet, melyet több éves elosztásban kívánt átadni a Kht-
nek. Az összeget az első két évben biztosították, de ebben az évben ilyen jellegű pénzeszköz nem 
szerepel. Ha a Képviselő-testület biztosítja a Kht-nak ezt az összeget, akkor meg kell határozni, hogy 
azt a költségvetésben minek a terhére biztosítják. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a Pénzügyi Bizottság Elnöke által ismertetett 
javaslatokról – figyelemmel Győri István által elmondottakra. 
 
- A Képviselő-testület az elhangzott javaslatokkal 12 igen, 3 tartózkodás szavazattal egyetért. 
 
117/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       
 

1. A Képviselő-testület a Komáromi Televízió Kht. 2005. évi gazdálkodásáról szóló 
beszámolót és a 2006. évi üzleti tervét elfogadja. 

2. A Képviselő-testület utasítja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a 2006. évi költségvetés 
általános tartaléka terhére 5,2 M Ft működési célú pénzeszközt és 3.577 E Ft tőkefeltöltést 
biztosítson a Komárom Televízió Kht. részére. 

 
 Határidő: azonnal 
 Felelős:   Zatykó János polgármester 
      Dr.Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
      Pete Istvánné osztályvezető 
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 j., Kérdések, bejelentések. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Kérdése, az ad-hoc bizottsággal kapcsolatos határozatot mikor kapják 
meg? Az ÉMI-től megrendelték a szakértői vizsgálatot. Ha a törvényt be akarják tartani, miért nem 
tárgyalta a Pénzügyi Bizottság és a Képviselő-testület ennek a pénzügyi oldalát, mivel több mint 200 E 
Ft-ról van szó. Az ad-hoc bizottság munkájába az interpelláló képviselőt be kell vonni. Miért nem 
került erre sor? Miért baj az, ha az ad-hoc bizottság teljesíti azt a hiányosságot, amit a bizottság többi 
tagja és a bizottságot összehívó polgármester nem teljesített. 
A Televízió kasszáját feltöltötték. Polgármester úr úgy nyilatkozott, hogy nincs akadálya annak, hogy 
a testületi üléseket a televízió közvetítse. Két-három interpelláció után még mindig nem teljesítették 
ezt a kérést. 
 
Dr. Szöllősy Ferenc: Tudomása szerint a határozatot a jegyzői iroda márciusban kiküldte. 
 
Győri István: A bizottságnak nincs megnevezett vezetője, nem csoda, hogy a bizottság ilyen 
testületként nem tud működni, mivel nincs aki összehívja. Az első alakuló ülés megtörtént, úgy 
döntöttek, hogy szakértői intézeti szakvéleményt kérnek ki. Ezt a javaslatot Gordán doktornő tette 
írásban. A bizottságnak semmi másfajta tevékenysége nem volt. Most a szakvéleményt várják. Mibe 
nem vonta be a bizottság a doktornőt? 
Hivatalos bizottsági helyszíni szemle még nem volt. A bizottság a szervizalagutat többször is 
megnézheti, de attól még nem lesz annak a szakértelemnek a birtokába, hogy eldöntse, hogy a 
szigetelés megfelel-e a minőségi előírásoknak, vagy sem. A feladat az, hogy ott ne legyen víz. Ha ez a 
szigetelésből adódik, akkor azt kell rendbe tenni, ha másból adódik, akkor azt. Ha a közműalagútban 
nincs rendszeresen víz, attól a szigetelés még lehet rossz az ÉMI szerint. A szakértői vélemény 
ismeretében lehet lépni a kivitelező felé.  
 
Dr. Szöllősy Ferenc: Javasolja, hogy válassza meg a Képviselő-testület a bizottság elnökét. 
 
Dr. Lengyel Jenő: A bizottság elnökének Győri Istvánt javasolja. 
 

- A Képviselő-testület a javaslatot 13 igen szavazattal elfogadja. 
 
118/2006. (V.25.) számú Képviselő-testületi határozat:       
 

A Képviselő-testület a Selye János Kórház Rendelőintézet pincéje vizesedését vizsgáló ad-hoc 
bizottság elnökének Győri István képviselő urat, a Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és 
Településfejlesztési Bizottság Elnökét megválasztja. 
 

 Határidő: azonnal 
 Felelős:   Zatykó János polgármester 
       
 
Dr. Lengyel Jenő: A hivatal működési költségei a szakértői díjat tartalmazni fogják. 
 
Potháczky Mária: A Gábor Áron utcai lakosok nagy parkot tartanak karban, füvet nyírnak stb. 
A lakosok úgy gondolták, hogy az Arany J. u. – Gábor u. közötti részre zúzott követ vitetnek, 
hogy a parkolást megkönnyítsék. Ezt a közterület-felügyelet sérelmezte, felszedette a zúzott 
követ. Kéri, hogy a Hivatal a területet nézze meg, tegye lehetővé a parkolást. 
 
Dr. Lengyel Jenő: Be kellett volna jelenteni a parkoló kialakítást a Hivatalban. A Gábor Áron 
utcában már tervezte a Hivatal az út és a padka rendbetételét. 
A Hivatal vizsgálja meg, milyen megoldás lenne a legcélravezetőbb. 
 
Lóczi Tibor: A Panel Plus program keretében többen járják a várost, az önkormányzat 
nevében nyugdíjszelvényt kérnek, hogy támogatást adhassanak. A Lakásszövetkezet elnöke 
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nevében 20.000 Ft támogatást kértek a lakosoktól ablakcserére. A Lakásszövetkezet 
nyilatkozatot adott ki arról, hogy a lakosokat - közvetlenül – nem keresik meg ilyen ügyben. 
 
Nagy Péter: A képviselők részéről elhangzott olyan kérdés, hogy miért kerülnek sokba a 
beruházások. A válasz az volt, hogy egyes képviselők javaslatait is beépítették a beruházásba. 
Az újszállási utat a TSZ útig felújítják. A lakók kérték, hogy a kastélyig tartó utat zúzott kővel 
lássák el. 
 
Dr. Lengyel Jenő: Meg kell vizsgálni, hogy a kérelem megvalósítható-e. 
 
Nagy Péter: Utólagos kérésnek minősül ez. Ahogy teljesítettek egyes plusz igényeket, úgy ezt 
a kérést is teljesíteni lehet.  
Székely B. u. – Hold u. sarkán található akna beszakadt. Ezt a problémát már többször jelezte, 
de nem történt semmi. 
Kérte, hogy a Közösségi Házban a csatornázás időben készüljön el. A fal mellett helyezték el 
a hulladékgyűjtőket, ezért a csatornát kivezették egész az útig. 
Koppánymonostoron fát telepítettek, de azon teherautók járnak keresztül. 
A Jedlik Ányos utcát leaszfaltozták, de azon szemmel látható süllyedések vannak. Készület 
egyetlen garanciális jellegű felszólítás a kivitelező felé, hogy a hibákat kijavítsa? 
A Győr felé vezető út és koppánymonostori leágazásnál a gyalogos átjárást jelző táblákat nem 
helyezték el. 
A feltett kérdésekre mikor kap választ? 
 
Dr. Lengyel Jenő: Az EGUT Rt. építette a csatornát a Jedlik Ányos utcában, őt terheli a 
garanciális kötelezettség. 
 
Nagy Péter: A garanciális felszólításokról a Képviselő-testület is kapjon jegyzőkönyvet. 
 
Sárai János: A Magtár oldalán a személygépkocsik nem csak a parkolót, hanem az utca egyik 
részét is elfoglalják, így az egy sávra szűkül. Az üzletek elé „Megállni tilos” táblát kell 
kitenni. Az üzletek mögött parkolót lehetne kialakítani.  
 
Dr. Lengyel Jenő: A Táncsics M. utcában az üzlettulajdonosok a felfestett parkolók helyett a 
füves területet használják parkolónak.  
 
Tamás Istvánné: A családi házas lakóövezetben a kutyákat a füves területen és nem a 
kutyafuttatón sétáltatják.  
A Beöthy Zs. utcában nagyon sok macska van. Néha etetik őket, de nagyon rossz állapotban 
vannak, betegséget terjesztenek. 
Van olyan lakó, aki a háza mellett, az ablak alatt parkol, akadályozza a közlekedést. 
A területi védőnők véleményét a szociálisan rászoruló gyermekek napközijét igénylő 
gyerekekkel kapcsolatban kérjék ki.  
A Saxum Kft. dönti el, hogy milyen köztéri bútorzat legyen a Jedlik Ányos utcában? 
 
Dr. Lengyel Jenő: A tervekben szerepel a bútorzat, azt bárki megtekintheti. 
 
Tamás Istvánné: A városnak nagyon jó parkolási koncepciója van, de a mozgáskorlátozottak 
parkolása nem megoldott. A TESCO parkolóban is elfoglalják a mozgáskorlátozottak 
parkolóját. 
 
Győri István: Létrehozta a Képviselő-testület a közterület-felügyeletet, mégis olyan érzése 
van, hogy a közterület-felügyeletnek az utcán „nyoma” sem tapasztalható. Amire létrehozták 
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ezt a szervezetet, az nem valósult meg, a rendet, fegyelmet, jogszabályokat nem tartatják be a 
városba. Vannak arra hivatott szervek, akiknek a közlekedési és egyéb jogszabályokat, 
melyek törvényi előírások betartatása a feladata. 
 
 
A Komáromi Újság új számát Koppánymonostoron hiányosan terjesztették. Akinek ez a 
feladata, a kiadó felé jelezze ezt a problémát. 
Az Igmándi út vízelvezetési problémáiról intézkedési terv érkezett már? 
 
Szabóné Kemény Andrea: A kivitelezőnek a problémát többször jelezték. Most nyílt arra 
lehetőség, hogy ebben az ügyben lépnek. Bejárás keretében a vízelvezetés, korlátok, 
kandeláberek állapotáról jegyzőkönyvet vettek fel. 
Az alépítményi, járdaépítési munkákat végző kivitelezők részvételével újra tartottak egy 
helyszíni bejárást. A jövő hét elején várhatóan megkezdik a munkát, így a vízelevezetés 
problémáit is megoldják. 
 
Dr. Lengyel Jenő: Amint elszállíttat a Hivatal egy lerobbant, hónapok óta egy helyben parkoló 
autót, a tulajdonos azonnal levelet ír a polgármester úrnak, hogy törvénytelenül járt el. 
 
Bagó Iván: Házuk előtt eltörött egy vízcső, melyet a Vizák Kft. kijavított. Maradt egy kis 
felhasználatlan betonjuk, amit a csatornába öntöttek. Hogyan takarítják így ki a csatornát? 
 
Nagy Péter: Budapesten a közbiztonsági igazgató tartott előadást az önkormányzati 
rendőrségről. Várhatóan a közterület-felügyeletek önkormányzati rendőrséggé alakulnak. 
 
Több napirend nincs, Zatykó János polgármester a Képviselő-testület ülését berekeszti. 
 
 

Kmf. 
 
 
 
 

Dr. Szöllősy Ferenc        Zatykó János 
címzetes főjegyző        polgármester 


